
Zápis z 15. jednání Školské rady ze dne 8. 10. 2019 

Přítomni: 

Mgr. Alena Moštěková 

Mgr. Pavel Šedivý 

Jana Pourová 

Ing. Pavel Kout 

Radka Havlová 

Monika Křížová 

Hosté: 

Mgr. Zdeňka Hrnčířová                                               

Program: 

1) Schválení Výroční zprávy za rok 2018/2019 

2) Diskuse 

ad.  1.)projednání a schválení Výroční zprávy 

Usnesení: Školská rada schvaluje Výroční zprávu školy za rok 
2019/2020. 

(PRO:6, PROTI:0, ZDRŽEL SE:0) 

ad. 2 )       Diskuse: 

V rámci závěrečné diskuse byli členové školské rady seznámeni 
s průběhem projektů, do kterých se škola zapojila v tomto školním 
roce. Jsou to projekty : Šablony II, díky kterým byly nakoupeny tablety 
a byl realizován první výlet – do pevnosti Josefov, dále probíhají 
projekty Ovoce do škol, Mléko do škol a Obědy do škol.  

Zapsala:  Mgr. Alena Moštěková


